
XV Niedziela okresu zwyk?ego (B) 

Tekst Ewangelii ( Mk  6,7-13): Nast?pnie przywo?a? do siebie 

Dwunastu i zacz?? rozsy?a? ich po dwóch. Da? im te? w?adz? nad 

duchami nieczystymi i przykaza? im, ?eby nic z sob? nie brali na 

drog? prócz laski: ani chleba, ani torby, ani pieni?dzy w trzosie. 

«Ale id?cie obuci w sanda?y i nie wdziewajcie dwóch sukien!» I 

mówi? do nich: «Gdy do jakiego domu wejdziecie, zosta?cie tam, a? 

stamt?d wyjdziecie. Je?li w jakim miejscu was nie przyjm? i nie 

b?d? s?ucha?, wychodz?c stamt?d strz??nijcie proch z nóg waszych 

na ?wiadectwo dla nich!» Oni wi?c wyszli i wzywali do nawrócenia. 

Wyrzucali te? wiele z?ych duchów oraz wielu chorych namaszczali 

olejem i uzdrawiali.

«Jezus przywo?a? do siebie Dwunastu i zacz?? rozsy?a? ich po dwóch»
Rev. D. Jordi SOTORRA i Garriga 

(Sabadell, Barcelona, Hiszpania)

Dzisiaj, w XV Niedziel? okresu zwyk?ego czytamy w Ewangelii, ?e Jezus posy?a 

Dwunastu po dwóch, aby g?osili. Do tej pory towarzyszyli Mistrzowi na drogach 

Galilei, lecz teraz oto przyszed? czas, aby rozpocz?? szerzenie Ewangelii, Dobrej 

Nowiny o tym, ?e Bóg Ojciec kocha nas nieszko?czon? mi?o?ci? i przywraca nas do 

?ycia, by?my byli szcz??liwi a? do wieczno?ci. Nowina ta jest skierowana do 

wszystkich. Nikt nie pozostaje na marginesie wyzwalaj?cej nauki Jezusa. Nikt nie 

jest wy??czony z Mi?o?ci Boga. Trzeba dotrze? a? na kra?ce ?wiata. Trzeba g?osi? 

ludziom rado?? pe?nego i uniwersalnego zbawienia dzi?ki Jezusowi Chrystusowi 

Synowi Bo?emu, który dla nas sta? si? cz?owiekiem, który umar? i zmartwychwsta? 

i jest obecny w Ko?ciele.

Wyposa?eni we «w?adz? nad duchami nieczystymi» (Mk 6,7) i ze znikomym 

baga?em —«Przykaza? im, ?eby nic ze sob? nie brali na drog? prócz laski: ani 

chleba, ani torby, ani pieni?dzy w trzosie; ale: ‘Obuci w sanda?y i nie wdziewajcie 

dwóch sukien’» (Mk 6,8)— tak rozpoczynaj? misj? Ko?cio?a. Skuteczno?? ich 

ewangelizacyjnego g?oszenia nie pochodzi?a od ludzkich czy materialnych wp?ywów, 

lecz z mocy Boga i szczero?ci wiary i ?wiadectwa ?ycia g?osicieli. «Wszelki bodziec, 



energia i oddanie ewangelizatorów pochodz? ze ?ród?a, jakim jest mi?o?? Boga 

wbudzona w naszych sercach przez dar Ducha ?wi?tego» (Jan Pawe? II).

Na pocz?tku XXI wieku Dobra Nowina nie dotar?a jeszcze wsz?dzie, ani nie jest tak 

silne jej oddzia?ywanie. Trzeba g?osi? nawrócenie i pokonywa? wiele z?ych duchów.

A ci, którzy otrzymali?my, czy potrafimy doceni? Dobr? Nowin?? Czy jeste?my jej 

?wiadomi? Czy jeste?my wdzi?czni? Czujmy si? pos?ani, b?d?my misjonarzami 

przynaglonymi do g?oszenia, przede wszystkim, przyk?adem ?ycia, a je?li trzeba, to 

i s?owem, aby Dobrej Nowiny nie zabrak?o tym, których Bóg postawi? na naszej 

drodze.


